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17.8.Nebojša Radmanović u Prijedoru 
 
Član Predsjedništva BiH iz Republike 
Srpske Nebojša Radmanović izjavio je da 
je Prijedor jedina lokalna zajednica u BiH 
koju je u ovom mandatu posjetio dva puta, 
da to nije slučajno i da Prijedor jeste nešto 
posebno u BiH. 
-Prijedor je u ovom jednom i po mandatu 
napravio tako krupne korake da bi svako u 
BiH mogao da uči na njegovom primjeru, i 
to ne samo druge lokalne zajednice već i 
političari koji vode ovu zemlju, kazao je 
Radmanović nakon sastanka sa načelnikom 
opštine Prijedor Markom Pavićem.  
 

 
 
On je naveo da su meñunacionalni odnosi 
u BiH na vrlo niskom nivou i da 
poboljšanje tih odnosa treba učiti od 
Prijedora. 
-I  nakon ove posjete sa još više sigurnosti  
mogu preporučiti ovaj grad za ulaganja. I 
prije godinu i po kad sam bio ovdje kod 
predstavnika meñunarodne zajednice 
primijetio sam da drugačije gledaju na ovaj 
grad nego što su to činili prije pet godina, 
dodao je Radmanović. 

Načelnik opštine Prijedor Marko Pavić 
kazao je da je člana Predsjedništva BiH 
upoznao sa povoljnim bezbjednosnim, 
političkim i meñunacionlanim ambijentom 
u ovom gradu. 
-Za takav ambijent želimo podršku 
republičkih vlasti da privučemo što više 
investicija i rješavamo najveći problem - 
problem nezaposlenosti. Nezaposlenost 
mladih jeste veliki problem, ali nije jedini, 
jer su zbog stečaja, likvidacije ili 
privatizacije preduzeća mnogi ljudi u 
poznijim godinama ostali na ulici i njima je 
još teže da nañu novi posao, pojasnio je 
Pavić.  
On je podsjetio da jednu od razvojnih 
perspektiva Prijedor vidi u malom i 
srednjem preduzetništvu, da je Strategija 
razvoja opštine Prijedor donesena prije 
dvije godine, a njome je predviñeno 112 
projekata. 
Pavić  je ponovio svoje zalaganje da 
lokalnim zajednicama u BiH treba dati 
veće mogućnosti odlučivanja odnosno 
decentralizovati nadležnosti i novac budući 
da se čak 95 odsto potreba grañana rješava 
na lokalnom nivou.  
 
 
Nastavljeni radovi na regulaciji 
Gomjenice 
 
Grañani  prijedorskih naselja Vrbice i 
Gomjenica sa nestrpljenjem su očekivali 
nastavljene radove na regulaciji rijeke 
Gomjenice kako bi  konačno riješili njihov 
najveći problem poplava . 
Načelnik opštine Prijedor Marko Pavić 
potvrdio je da su još prošle godine sa 
Vodoprivredom RS i Vladom RS 
dogovoreni poslovi na regulaciji 
Gomjenice i Miloševice. Riječ je o 
radovima na regulaciji  oko  4,5 kilometra  
korita riječice Miloševice i oko 500 metara 
korita  Gomjenice, čija je vrijednost  1,9 
miliona KM koje će finansirati Vlada 
Republike Srpske preko Direkcije za vode 
RS.Izvoñač radova su preduzeća „ 
Hidrokop“ iz Banja Luke i „ 
Niskogradnja“ iz Laktaša. 
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-Prošle godine  su urañeni zemljani radovi  
na regulaciji rijeke Miloševice, a juče su 
počeli radovi na ureñenju Gomjenice i time 
ćemo završiti prvi fazu posla koji smo 
dogovorili.Ono što je bitno je da će biti 
nastavljeni radovi koji su bili stopirani 
zbog neriješenih imovinskih odnosa na 
zemljištu oko Miloševice, pa  su posljednje 
poplave ponovo ugrozile  lokalno 
stanovništvo, kazao je Pavić. 
On je dodao i da će uprkos teškoćama oko 
obezbjeñenja sredstava biti nastavljeni i 
radovi i na slijedećoj fazi. 
-Moramo priznati da je i ovo što je do sada 
urañeno spasilo jedan dio naših naselja , 
tako da štete od poplava nisu ni približno 
velike kao ranijih godina,rekao je Pavić 
Predstavnik MZ Vrbice Dušanka  Dukić je 
rekla da za grañane ovog novog naselja ovi 
radovi značieveoma mnogo jer je do sada 
oko 600 kuća bar dva puta godišnje bilo 
pod prijetnjom plavljena. 
-Nemamo riječi da izrazimo zadovoljstvo 
što su svi problemi riješeni i da će se 
radovi nastaviti, tako da nam voda više 
neće ulaziti u domove prilikom svake 
obilnije kiše,kazala je Dukićeva. 
Vrijednost radova koji se trenutno 
obavljaju na ureñenju korita Gomjenice, 
čišćenju , zemljanim radovima i 
betoniranju ,  je oko 67 000 KM. 
 
Porast broja zaposlenih  
 
U prvom polugodištu ove godine na nivou 
prijedorske Filijale Zavoda za 
zapošljavanje Republike Srpske zaposleno 
je 1385 lica ili tri odsto više nego u istom 
periodu prošle godine kada ih je sa 
evidencije nezaposlenih skinuto 1346. 
Samo na području prijedorske opštine 
posao je dobilo oko 800 radnika, a najviše 
u grañevinskom sektoru i izvozno 
orijentisanim preduzećima. U prijedorskoj 
Filijali procjenjuju da je od ukupnog broja 
zaposlenih oko 60 dobilo posao na 
neodreñeno vrijeme, a oko 40 odsto radne 
snage angažovano je na sezonskim 
poslovima. Na listi nezaposlenih u 6 
opština Potkozarja trenutno je 20 037 lica 

koja aktivno traže posao. U birou rada u 
Prijedoru radne knjižice čeka 12 472 radno 
sposobna lica. 
 
Novi asfalt u Velikom Palančištu 
 
Mještani jedne od većih prijedorskih 
zajednica Veliko Palančište nakon gotovo 
četrdeset godina konačno su dobili asfaltni 
put i  kvalitetniju vezu sa centrom grada. 
Otvarajući i zvanično novi asfaltni put u 
dužini od 2200 metara načelnik opštine 
Marko Pavić je istakao da su grañani dugo  
čekali i konačno dočekali da  kroz ovo selo 
konačno proñe asfalt. 
-Opština je na ovaj način još jedno selo 
približila gradu, a novi put za mnoge , a 
pogotovo mlade mještane znači mnogo , ali 
ne da iz sela odlaze  već da ostaju u njemu 
ostaju , kao i da se oni koji su otišli  da se u 
njega rado vraćaju, kazao je Pavić. 
Predstavnik MZ Veliko Palančište Tomo 
Vujičić je istakao da će novi asfalt 
doprinijeti razvoju ovog potkozarskog sela 
koje je od grada udaljeno tek desetak 
kilometara. 
-Nakon toliko godina dobili smo asfalt koji 
nam život znači i ovdje će mladi ljudi naći 
svoju mogućnost za život i rad jer  nama je 
budućnost poljoprivreda , a  gdje god 
proñe asfaltni put zemlja poskupi, počinje 
izgradnja i to sa sobom nosi  napredak sela, 
rekao je Vujičić. 
Projekat izgradnje  ovog putnog pravca dio  
je projekta asfaltiranja oko 35 kilometara 
lokalnih puteva na području opštine 
Prijedor planiranih u ovoj godini  ,čija je 
vrijednost oko 2,5 miliona KM. 
 
 
15.8.Kompjuter za najboljeg učenika 
 
Načelnik opštine Prijedor Marko Pavić 
uručio je  kompjuter sa najsavremenijom  
pratećom opremom  Bojani Maslovarić, 
učeniku generacije Ekonomske škole. 
-Sa velikim zadovoljstvom  uručio sam 
ovaj, u današnje vrijeme , vrijedan  poklon 
najboljem učeniku generacije Ekonomske 
škole da bi joj bio od pomoći u njenom 
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budućem školovanju. Ovo je jedan vid 
podsticaja i nagrada za nekoga koje 
pokazao veliko zalaganje i uspjeh u 
savladavanju školskog gradiva i u nizu 
vannastavnih aktivnosti, rekao je Pavić. 
On je dodao da je Bojana pored toga što je 
bila vriejdna učenica  već dva puta 
pobijedila na opštinskom takmičenju za 
najbolji biznis plan u oblasti 
preduzetništva. 
- Time  se Bojana svrstala u red onih 
mladih ljudi koji su prihvatili izazove 
savremenog svijeta i žele da  kroz razne 
projekte  doprinesu uspješnom razvoju 
naše opštine,rekao je Pavić dodajući da se 
nada da će joj  
nagrada biti  podstrek da  bude uspješna  i 
na studijama ekonomije koje je upisala. 
Bojana Maslovarić je, zahvaljujući se na 
vrijednom poklonu istakla da je ovim 
gestom načelnik opštine odao priznanje ne 
samo njoj nego svakom mladom čovjeku 
koji želi da uči i napreduje. 
 

 
 
-Mladi jesu budućnost grada Prijedora i 
samo jedna riječ i bilo kakav gest dobrote, 
a pogotovo ovakav, može motivisati 
mladog čovjeka da se bori i da doprinosi 
svome gradu, rekla je nagrañena učenica. 
 
Likovna kolonija  
 

 
Jedanaest akademskih slikara , učesnika 
Šeste likovne kolonije „ Sreten Stojanović“ 
meñu kojima su članovi avangardne grupe 
„Protok“ i gosti , profesori Branko Miljuš i 
Veso Sovilj činili su ovogodišnji saziv ove 
kolonije.Selektor kolonije Predrag 

Marjanović  potvrdio je da su učesnici bili 
jednoglasni u ocjeni da su imali odlične 
uslove za rad. 
 

 
 
-Ovi mladi ljudi su u potpunosti opravdali 
naše povjerenje i radove  koji su ovdje 
nastali  uskoro  će moći da vide i svi 
ljubitelji slikarstva , kao i kritičari jer 
nakon pripreme kataloga i opremanja , 
tačnije 25. septembra u pratećem programu 
manifestacije „ Književni susreti na 
Kozari“ biće organizovana izložba radova 
nastalih u koloniji  , rekao je Marjanović. 
On je dodao da je  po tradiciji u danima 
održavanja kolonije organizovana i izložba 
jednog od prošlogodišnjih učenika Likovne 
kolonije „ Sreten Stojanović“ , a to je ovog 
puta bila izložba slika akademskog slikara 
Mladena Karana, koji živi i radi u Firenci. 
 
Nova predstava Pozorišta Prijedor 
 
Pozorište Prijedor počelo je  rad na novoj 
predstavi pod nazivom „Heroj nacije“  po 
tekstu beogradskog dramskog pisca Ivana 
Lalića, a u režiji Željka Kasapa. Ovo je 
prva od pet predstava koje je ovo pozorište 
planiralo uraditi u novoj 58. pozorišnoj 
sezoni, rekao je na konferenciji za novinare 
direktor Pozorišta Prijedor Zoran Baroš.  
Reditelj predstave Željko Kasap kojem je 
ovo 7-8 predstava koju režira ali prva 
režija nakon što je diplomirao na odsjeku 
režije u Banja Luci kaže da ga je  
zaintrigiralo šta sve televizija može da 
učini od jednog občnog čovjeka. 
-  Zato sam i uzeo da radim ovaj dramski 
tekst. Nadam se da će dobro da komunicira 
sa našom pozorišnom publikom i da će da 
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baci jedan kritički osvrt na sve ove moguće 
rijaliti šou program  koje imamo sada i da 
pokažemo zapravo koliko to može i opasno 
biti, rekao je Kasap. 
 On je dodao da je ovo  komedija zabune 
sa crnohumornim elementima, te da će se  
mnogi likovi prepoznati u ulozi Budimira 
Životića i njegovog sina Ljupčeta i njegove 
supruge Desanke.  
Iz Pozorišta Prijedor u predstavi igraju 
Radenko Bilbija koji igra glavnu ulogu 
Budimira Životića, Darko Cvijetić koji igra 
pogrebnika i producenta, a gostujući 
glumci su Aleksandar Stojković i Radenka 
Ševa iz Narodnog Pozorišta Republike 
Srpske i Jelena Seksen koja je diplomirala 
na akademiji umjetnosti u Banja Lucu 
2005 godine  i ovo joj je prvi angažman u 
Pozorištu Prijedor. Ostali dio glumačke 
ekipe je iz Pozorišta Prijedor.  
Jelena Seksen koja igra ulogu novinarke u 
predstavi kroz ovaj angažman ostvarila je 
prvu saradnju sa Pozorištem Prijedor. 
- Očekujem dobru saradnju i jednu dobru 
predstavu. Igram ulogu novinarke a pošto 
sam se u posljednjih šest godina i bavila  
novinarskim poslom i bila autor emisija 
nadam se da ću se dobro snaći u toj ulozi 
novinara i na pozorišnim daskama, kazala 
je Seksen. 
 
 
14.8.  - Veče domaće kuhinje 
 
Najljepše ureñen štand na gastro 
prezentaciji pod nazivom „ Veče domaće 
kuhinje“ koje je u subotu održano na 
prijedorkom šetalištu imalo je Udruženje „ 
Teodora“.Pored njih, pobjednici ove 
manifestacije u kategoriji najraznovrsnije 
gastro ponude su članice Udruženja 
grañana „ Berek“ koje su pripremile 38 jela 
tradicionalne potkozarske kuhinje i 
privukle najveći broj degustatora. 
Načelnik opštine Prijedor Marko Pavić   je 
otvarajući  ovu  manifestaciju je istakao   
da su Prijedorčani  nadaleko poznati kao 
dobri domaćini, što su još jednom 
dokazali. 

-Ovo je manifestacija i privrednog i 
turističkog karaktera  koja je pokazala  
bogatstvo potkozarske kuhinje i tradicije, 
ali i bogatstvo kuhinja nacionalnih manjina 
koji žive na ovom prostoru što samo daje 
draž ovoj manifestaciji,kazao je Pavić . 
Članovi Udruženja Ukrajinaca  „ Kozak“  
su za ovu priliku pripremili boršč i piroge, 
te više specijaliteta ukrajinske kuhinje od 
krompira i neizbježne štrudle. 
 

 
 
-Napravili smo slatki hljeb sa grožñicama 
koji inače pripremamo za uskršnje 
praznike, tako da je u našoj ponudi 
dvadesetak raznih jela za koje ćemo 
slijedeće prilike pripremiti i knjigu 
recepata, kazala je predsjednica ovog 
Udruženja Olga Karajica. 
Udruženje Slovenaca  „ Lipa „ nije 
zaostajalo za ostalim izlagačima , a  njihov 
štand  je čak bio jedan od najposjećenijih. 
-Predstavili smo 19 tradicionalnih starih 
izvornih slovenačkih jela , a željeli smo  da 
se predstavimo i da se vidi da i mi i na ovaj 
način učestvujemo u životu grada, kazala 
je predsjednik Udruženja Slovenaca 
Alenka Uduč. 
Na ovoj, drugoj po redu prijedorskoj gastro 
prezentaciji učestvovalo je osam udruženja 
i četiri pojedinca, a troje nagrañenih u 
kategoriji najljepši štand i najraznovrsnija 
gastro ponuda osvojili su i novčane 
nagrade od 50,100 i 150 KM. 
Gastro prezentaciju priredila je Turistička 
organizacija opštine Prijedor u sklopu 
manifestacije ''Prijedorsko kulturno ljeto 
2010''.  
__________________________      
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